

## Styremøte 6/24 - Referat

**Til stede:** Ida Aarmo, Aase Vedul Moen, Sissel Buchholt, Andreas Loe Brenne, Kaja Skårdal Hegstad, Astrid Indgaard Rotmo, Martin Olausen og Olav Dehli.

**Kopi:** Britt Aina Lyngstad, Anita Ravlo Sand, Guri Sivertsen, Trude Nøst.

**Tirsdag 15. oktober 2024 klokka 18:00**

**Sted: Levanger rådhus**

### Sakliste

Nr	Tema
<b>35/24</b>	<b>Referatsaker</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Gjennomgang protokoll møte 5/24.</li><li>- Idrettssoneråd</li></ul> <p>Protokoll møte 5/24 godkjent.</p> <p>Referat fra møte i Idrettssoneråd Innherred fremlagt. Sendes ut. Høring – prioritering av idrettsanlegg av regional betydning i et aktivitetsfelleskap.</p>
<b>36/24</b>	<b>Idrettspolitisk plan Levanger IR</b> <p>Videre diskusjon og beslutning</p> <p>Gjennomgått utkast.</p> <p><b>Vedtak:</b> Sendes ut som råtkast/arbeidsdokument til alle lagene. Ber om innspill, ta kontakt ved spørsmål.</p>
<b>37/24</b>	<b>VM på Ski</b> <p>Status og planer framover</p> <p>Orientering ved Astrid I. Rotmo.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Sendt ut informasjon om kandidater medaljebærere. Påminnelse sendes idrettslagene</li><li>- Ønsker at kommunene skal synliggjøre seg i forkant og under VM på eget initiativ. F.eks. skoler. VM-maskoten kan inviteres. Informasjon skal sendes ut til idrettslagene.</li></ul> <p><b>Vedtak:</b> Tas til etterretning.</p>
<b>38/24</b>	<b>Idrettens hedersaften</b>

	<p>Deltagelse fra LIR</p> <p>1.november. 2 fribilletter, ildsjel med følge.</p> <p><b>Vedtak:</b> 2 fribilletter, ildsjel med følge.</p>
<b>39/24</b>	<p><b>Spillemiddelprosjekter og prioritering fra LIR og idrettssonen.</b></p> <p>Orientering ved Martin Olaussen</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Sak til driftsutvalget/ kommunestyret i november: Prioritert liste for spillemidler 2024/25.</li> </ul> <p><b>Vedtak:</b> Tas til orientering.</p>
<b>40/24</b>	<p><b>Framdrift på saker i handlingsplan (årshjul).</b></p> <p>Gjennomgang av punktene i handlingsplanen.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <i>Møte med kommunens folkevalgte</i> ikke gjennomført enda. LIR kan introdusere dem for arbeid med idrettspolitisk plan.</li> <li>- <i>Hjemmeside, facebook-side:</i> Facebookside ikke slettet. Hjemmeside: hvem gjør hva - sette opp på neste møte.</li> </ul> <p><b>Vedtak:</b> leder kontakter ordfører, inviterer til møte om viktige saker for LIR.</p>
<b>41/24</b>	<p><b>Eventuelt</b></p> <p>Stilling som idrettskonsulent blir ikke videreført fra 01.01.25: ønsker redegjørelse fra kommunen om hva som er tenkt videre.</p> <p>Status medlemskontingent: 25 lag betalt Tilskudd fra idrettskretsen: skal komme automatisk etter antall medlemmer. Fikk sist 2023. Øke tilskudd til klubbene for 10-på-topp neste år?</p> <p>Budsjett 2025. Bør 10-på-topp finansiere idrettsrådets arbeid? Ta en andel av lag- og aktivitetsmidlene? Sak neste møte.</p> <p>Ny klubb: Åsen dragbike. Registrert som klubb. Aksepteres.</p>

Møte slutt: kl. 21.10